



Referat fra Gildeledelsesmøde d. 8.marts

Deltagere: Annie, Jørgen, Camilla, Lis og Vibeke (referent)

1. Nyt fra Gildemesteren

- a. Referat fra Bestyrelsesmøde i Foreningen Gildeborgen sendt ud til alle.**
- b. Generalforsamlingen d. 9-3 flyttet til d. 8-4.**

2. Nyt fra kansleren

Intet nyt

3. Nyt fra skatmesteren

Indkøbt vin til gaver

4. Alternativ Gildeting, planlægning Af svarrunde

Gildeldelsesmødes d. 23. marts – hvorefter der vil blive sendt svar ud på evt. spørgsmål til alle, og anmodning om skriftlig godkendelse af gildetinget fra alle.

5. Kalenderrunde og tilretning

Ingen nye datoer.

6. Evt.

Der arbejdes på en alternativ Sct. Georgs Gildehal i haven. Vi skal så mødes evt. kl. 16 eller 17.

Ladywalk – gildeldelsen foreslår at vi går samlet fra 10. gilde. Da vi har gildetur om lørdag, foreslår vi at det bliver mandag d. 31. maj. Tilmelding med bluse størrelse til Vibeke senest d. 1. april – penge sendes til Hanne Thusgaard.

7. Næste møde

Tirsdag d. 23. marts kl. 16.30 i Gildeborgen